

Title (en)

Climbing skin for skis

Title (de)

Steigfell für Skier

Title (fr)

Peau de phoque pour les skis

Publication

EP 1925345 A1 20080528 (DE)

Application

EP 07121106 A 20071120

Priority

CH 18732006 A 20061121

Abstract (en)

The skin (1) has a skin side and a gluing side for detachably fastening under a bearing surface of skis having edges, by a ski tip in a direction of a ski end, where the skin has a connected, integrated, and bifurcated form. Skin straps (11) are attached to a head part (10), and are passed into even skin strap regions (14) in a flexible direction from the head part over a narrow joint point (12) and an adjustable section (13). The strap regions correspond to breadth of the edges such that the skin is adapted to breadth and shape of the bearing surface and is fastenable to the ski.

Abstract (de)

Es wird ein Steigfell (1) zur Befestigung auf einer Lauffläche eines Skis von einer Skispitze bis zum Skiendo beschrieben, welches zwei Fellstreifen (11) mit jeweils einer Fellseite und einer Kleberseite umfasst, die in einen Kopfteil (10) münden, so, dass das Steigfell (1) eine zusammenhängende, einstückige, gegabelte Form aufweist. An den Kopfteil (10) schliesst sich jeweils eine Gelenkstelle (12) an, welche eine Ausrichtung der an die Gelenkstelle (12) anschliessenden Anpassstrecke (13) erlaubt. Die Anpassstrecken (13) jedes Fellstreifens (11) gehen jeweils in einen geraden Fellsteifenbereich (14) über, welcher in Richtung Skiendo entlang des Randes der Lauffläche verläuft.

IPC 8 full level

A63C 7/02 (2006.01); **A63C 7/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 7/04 (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] DE 9304437 U1 19940728 - LIEBAU GERHARD DIPLO ING [DE]
- [A] US 2002101059 A1 20020801 - AYLiffe HAROLD EDWARD [CA]
- [A] DE 1187163 B 19650211 - JULIUS KUNZ
- [A] US 3178194 A 19650413 - WALTER BUCHMULLER

Cited by

FR3019754A1; CH702643A1; EP2596839A1; US9027951B2; DE102010015817A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1925345 A1 20080528; EP 1925345 B1 20100609; AT E470489 T1 20100615; DE 502007004063 D1 20100722

DOCDB simple family (application)

EP 07121106 A 20071120; AT 07121106 T 20071120; DE 502007004063 T 20071120